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Nieuwsbrief 65 – september 2019 

 

 

 

Herfstwandeling 

in de Heemtuin Sloterpark 

 

zondag 3 november 1019 

13.00 uur – 15.00 uur 

 

Na overleg tussen de stichting Heemtuin 

Sloterpark en de gemeente over de renovatie 

en aanpak van achterstallig onderhoud is een 

definitief plan gemaakt met bijbehorende 

gelden voor kap en snoei, baggeren, reno-

vatie van paden, trappen en ingangen en 

aanplant van nieuwe planten. 

De vrijwilligers van de Heemtuin hebben, in 

samenwerking met de gemeente, de re-

novatie ter hand genomen. Het resultaat van 

de tot nu gedane werkzaamheden zullen wij 

gaan bekijken. 

 

Verzamelen bij de Drijfsijs 

Deelname is gratis. 

 

 

Renovatie Sloterpark Oost 

 

De zes bewoners van de Begeleidingsgroep 

hebben jl. 4 september een overleg gehad 

met portefeuillehouder Bobeldijk over het 

meningsverschil met betrekking tot de voor-

gestelde plaats en het formaat van de twee 

geplande steigers aan de Oeverzone. 

Het bleek dat de portefeuillehouder wilde 

vasthouden aan het laatste besluit van de 

voormalige bestuurscommissie (14-3-2018) 

over het inrichtingsplan Sloterpark Oost.  

Wel liet hij zich ontvallen dat we met één  

steiger zouden kunnen beginnen, wat ons 

een goed compromis lijkt. Maar dan moet de 

steiger niet te lang en breed zijn en op een 

o.i. een goede plaats liggen. 

De heer Bobeldijk gaat het besluit nogmaals 

bekijken en ons dan zijn oordeel mededelen. 

We wachten af….. 

Spannende 10e kanotocht  

 

De tocht was weer een succes, de sportiviteit 

en het enthousiasme waren groot. Zo’n 30 

deelnemers bevoeren o.a. de nieuw ontsloten 

avonturiers-route in Osdorp.  

Helaas belandden een aantal mensen door 

een paar verkeerde (aanleg)manoeuvres in 

het water wat dankzij het mooie weer ge-

lukkig geen ongunstige gevolgen heeft ge-

had, behalve een nat pak en veel hilariteit. 

Niet onvermeld mag blijven onze dank aan 

de ervaren kanoërs van de Kanovereniging 

die hier en daar instructies geven en ons 

altijd trouw begeleiden. 
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Herstelwerkzaamheden Sloterpark West 

 

Net als in Sloterpark Oost moeten ook hier 

dichtbegroeide bosvakken uitgedund worden. 

Het uitdunnen gebeurt op eenzelfde zorgvul-

dige manier als in het oostelijk deel. Een 

boomdeskundige en een nieuwe blesgroep 

gaan samen door de bosvakken om na een 

aantal boslessen te gaan blessen. 

 

Minder evenementen? 

 

Ter voorbereiding van een nieuw evenemen-

ten beleid is in de Raadscommissie Algemene 

Zaken, op 26 september jl. de Voortgangs-

brief Evenementenbeleid van de burgemees-

ter besproken. 

In deze brief staat dat men versneld tot een 

nieuwe werkwijze wil komen omdat er een 

toenemend gebrek is aan locaties en een "ta-

nend draagvlak" is onder Amsterdammers 

voor evenementen. 

Dit is niet alleen door hinder en geluidsover-

last maar ook omdat er ruimte voor sport en 

recreatie in beslag wordt genomen. Daar-

naast zijn sommige evenementen te duur 

voor Amsterdammers en voegen ze niets toe 

aan de stad.  

Door bewonersorganisaties in de stad (incl. 

de VVS) is een raadsadres n.a.v. deze brief 

gemaakt om mee te kunnen nemen bij de 

evaluatie in november van het vergunningen- 

en locatiebeleid dat in maart 2018 in werking 

is getreden. 

Na de evaluatie in november zal dit najaar 

een visie worden gemaakt. Het nieuwe eve-

nementenbeleid wordt in januari 2020 inge-

voerd. De Evenementennota zal 1 februari 

worden gepubliceerd. 

Ook zal in 2020, aan de hand van een "afwe-

gingskader' met tevoren vastgestelde crite-

ria, een onafhankelijke, externe commissie 

de evenementen toetsen.  Dit moet leiden tot 

de samenstelling van een Evenementenka-

lender die door het college moet worden 

vastgesteld. Het advies van de commissie zal 

in 2020 gereed zijn en gelden voor de Eve-

nementenkalender van 2021.  

Raadsadres van gezamenlijke bewo-

nersorganisaties uit de stad waaronder 

het Parkenoverleg (incl. VVS) 

De belangrijkste punten zijn: 

*uitkomsten van beloofde onderzoeken naar 

de draagkracht van de parken moeten mee-

genomen worden, met name bodemverdich-

ting en schade aan de flora en fauna. 

*de geluidsoverlast was dit jaar dermate 

groot met klachtenregen tot gevolg dat het 

geluidsniveau van 85 dB(c) naar 80 dB(C) als 

maximum moet worden ingesteld. 

*als aanvulling op oorzaken voor het geringer 

worden van het draagvlak bij de bewoners 

wordt gewezen op de mate van drugsgebruik 

tijdens evenementen en de bijbehorende cri-

minele drugshandel  ook in verband met de 

recente gebeurtenissen.  

*het voorgestelde structurele overleg tussen 

bewoners en evenementenorganisatoren is 

zinloos. 

*evenementen waren in 2014 nodig om Am-

sterdam uit een economische crisis te lood-

sen. Nu is eerder een verstikkende drukte het 

probleem en is het inderdaad tijd voor een 

andere visie. 

Behandeling Voortgangsbrief in de 

commissie Algemene Zaken 

Onder andere werden de volgende opmerkin-

gen door diverse partijen gemaakt:  

*minder, minder luid, minder commercieel 

 *de stad moet de locatieprofielen bewaken  

   en niet de stadsdelen want zij kunnen 

   ervan afwijken.  

*evenementen kosten de gemeente 5.7 

  miljoen per jaar. De opbrengst is slechts 

  46% van dat bedrag; dus financiert de ge- 

  meente het Grootkapitaal. 

 *uitsluiting door gemeente van organisatoren 

   die zich niet aan de regels houden. 

 *consequenties van de stikstofuitspraak van 

   de Raad van State 

*groen staat onder druk 

*weegt het belevingsgeluid van de festival  

  gangers op tegen de overlast voor de om 

  wonenden?   

 *verschil maken tussen Dancefestivals en 

 kleinere evenementen. 

  

Reactie burgemeester Halsema: 

Alle onderwerpen zullen aan de orde komen 

bij de evaluatie in november.  

Nu een eerste reactie. 

*na de evaluatie komt een afwegingskader. 

*er komt een APV wijziging voor grote festi-

vals. 

*een onafhankelijke commissie zal de eve-

nementen toetsen op criteria zoals: 

bijzondere programmering, impact op de 

omgeving, passende locatie, beleving, finan-

ciering. 

*er komt een enquête onder Amsterdam-

mers, november 2019. 

*er komt een pilot waardering bezoekers. 

*de Metropoolregio zal gevraagd worden om 

ruimte. 

*wat betreft de stikstofuitspraak van de Raad 

van State zal er aandacht zijn voor evene-

menten in natuurgebieden. Wethouder Ivens 

is druk bezig met de parken en de maatrege-

len die in januari 2020 worden ingevoerd. 
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Plannen voor een nieuwe Meervaart 

 

 
 

 

 
 

Afgezien van het feit dat sloop/nieuwbouw 

van het Meervaartgebouw enorme kapitaal-

verspilling is en slecht voor het milieu, wordt 

ook als 2e optie bebouwing voorgesteld in de 

hoek van het park Lelylaan/Meer en Vaart. 

Nu dan niet voor een hotel, zoals in 2013, 

maar voor een nieuw gebouw voor de 

Meervaart. 

 

Wij herhalen dan ook ons bezwaar uit 2013 

(dat toen dus gold voor een hotel) dat een 

nieuwe Meervaart met alles daaromheen 

(o.a. bouw in de plas) dit stuk park in 

ernstige mate aantast o.a. door het 

verdwijnen van bomen.  De Meervaart vereist 

toegankelijkheid voor gemotoriseerd verkeer 

en tevens parkeerruimte voor de bezoekers 

die veelal per auto arriveren – en dat zullen 

de meesten zijn. Ook moeten er voorzie-

ningen worden getroffen voor de bezoekers 

die per touringcar komen.  

Conclusie: zelfs een klein gebouw voor de 

Meervaart tast een groot gedeelte van het 

park aan.  

Daar zijn wij als Vrienden van de Sloterplas 

tegen. 

 

 

Zwemwater Sloterplas - Sloterstrand 

 

 
 

Vanaf 1 mei 2019 gaf Waternet een negatief 

zwemadvies voor de Sloterplas; zwemmen 

werd ontraden vanwege onvoldoende 

waterkwaliteit. Grote kans op maag-

/darmklachten. 

 

www. zwemwater.nl vermeldt het volgende: 

Deze zwemwaterlocatie is ingedeeld in de 

waterkwaliteitsklasse ‘slecht’ en heeft daar-

door een permanent negatief zwemadvies. 

Deze klasse wordt bepaald op basis van 

bacteriologisch onderzoek over een periode 

van vier jaar in de indeling Uitstekend, Goed, 

Aanvaardbaar of Slecht. Dit zegt iets over de 

kans op het krijgen van huid-, maag- of 

darmklachten. Bij Slecht is de kans dus 

groter dan bij Uitstekend. Dit gaat NIET over 

de actuele kwaliteit van het water. Als daar 

iets mee aan de hand is, wordt dat  ter 

plaatse aangegeven. 

 

Echter de meetgegevens op de website 

zwemwater.nl laten zien dat in 2019 de 

waterkwaliteit bij het zwemstrand Uitstekend 

was (ruim binnen de normen). 

 

Hoe dit mogelijk is wordt uitgelegd in het 

Zwemwaterprofiel Sloterstrand Sloterplas 

2019 opgesteld in opdracht van Waternet. 

 

Volgens de Europese zwemwaterrichtlijn 

worden alle zwemlocaties beoordeeld op 

basis van twee fecale bacteriologische 

parameters, te weten Escherichia Coli (E.coli) 

en Intestinale Enterococcen (IE). Op basis 

van de metingen over de laatste vier jaar 

wordt via een statische berekening een 

kwaliteitsscore bepaald die aangeeft of de 

locatie in de klasse Uitstekend, Goed, 

Aanvaardbaar of Slecht valt.  

Het Sloterstrand valt sinds 2019 in de klasse 

‘Slecht’. Dit komt door de regelmatig 

verhoogde waarden van E. coli, voornamelijk 

in 2018. De score voor Intestinale 

Enterococcen (IE) is Goed. Echter de slecht-

ste score is maatgevend, dus blijft de score 

Slecht. Omdat het zeer slechte jaar 2018 nog 

tot en met 2022 meeweegt in de klasse-

beoordeling is het niet direct waarschijnlijk 

dat na een jaar de klasse Aanvaardbaar weer 

bereikt wordt, maar na enkele goede, schone 

jaren is dat zeker mogelijk. 

Een klasse Slecht geeft aan dat er altijd een 

mogelijk risico is op gezondheidsklachten 

naar aanleiding van zwemmen, aangezien het 

voorkomen van fecale verontreinigingen nau-

welijks te voorspellen valt en de actuele mate 

van fecale verontreiniging niet bepaald kan 

worden omdat het resultaat van een meting 

48 uur op zicht laat wachten.  

Een klasse Slecht houdt ook in dat er altijd 

een negatief zwemadvies geldt volgens de 

EU-zwemwater-wet, dit staat op de officiële 

borden op locatie. Vóór het slechte jaar 2018 

https://register.zwemwater.nl/zwr/api/files/6739082
https://register.zwemwater.nl/zwr/api/files/6739082
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zat het Sloterstrand steevast in de klasse 

Aanvaardbaar.  

In 2018 zijn er bij het Sloterstrand zeven 

keer overschrijdingen geweest van de norm 

E.coli. De kritische grens van 1800 n/dl, werd 

in augustus 2018 met waarden gemeten tot 

boven 4000 n/dl ruim overschreden. Maar in 

2019 zijn tot september geen waarden 

gemeten boven 600 n/dl. Dit is hoopgevend. 

 

Aquathermie 

 

Ons is ter ore gekomen dat wordt nagedacht 

over de mogelijkheid aquathermie toe te 

passen in de Sloterplas.  

 

Aquathermie houdt in:  winning, opslag en 

transport van warmte en/of koude vanuit 

het oppervlaktewater voor de verwarming 

en/of koeling van gebouwen en woningen. 

Thermische energie uit water wordt gezien 

als een duurzaam alternatief voor aardgas-

warmte. Op meerdere plaatsen verkent Wa-

ternet, samen met verschillende andere par-

tijen (o.a. gemeente, woningcorporaties, pro-

jectontwikkelaars, energiebedrijven en bewo-

nersinitiatieven) de mogelijkheden.  

Waternet heeft laten weten dat zij dit alleen 

willen gaan toepassen in de Sloterplas als de 

waterkwaliteit erdoor verbetert. 

Wij wachten het onderzoek van Waternet af. 

 

 

Groenmanifest Parkenoverleg 

 

In de gemeenteraad is een nieuw groenbeleid 

voor Amsterdam in ontwikkeling. Gedurende 

de zomermaanden konden organisaties en 

burgers ideeën en wensen inbrengen voor de 

ontwikkeling van dit beleid. 

 

De Amsterdamse parken hebben gezamenlijk 

een Groenmanifest ontwikkeld. In een bijeen-

komst van het Groen Platform Amsterdam 

(koepel van organisaties die zich inzetten 

voor groen, flora en fauna) heeft een afvaar-

diging van het Parkenoverleg het manifest 

aangeboden aan wethouder Ivens. 

In dit overleg kwam duidelijk naar voren dat 

het een lastige opgave wordt omdat enerzijds 

Amsterdam meer woningen nodig heeft en 

anderzijds ook vraagt om meer groen om de 

relatie bouwen en groen in stand te houden. 

Wethouder Ivens heeft beide portefeuilles 

dus zal hij het evenwicht moeten realiseren. 

Een concept Beleidsplan Groen zal in het na-

jaar gepresenteerd worden. 

Wij blijven het volgen.  

Zie ook onze website. 

 

I amsterdam letters aan de Sloterplas 

 

De bekende I amsterdam letters stonden van 

26 juli t/m 16 september bij het Van Eeste-

ren Paviljoen aan de Sloterplas. 

 

Net als elders in Amsterdam trekken de 

letters ook hier Amsterdammers en toeristen 

die graag met de letters op de foto gaan. Het 

is weliswaar niet zo druk als tot december 

2018 op het Museumplein, maar toch heel 

wat mensen wisten de weg naar de 

Noordzijde aan de Sloterplas te vinden. 

 

 
 

Van de penningmeester 

 

Betalingen van contributie leveren soms een 

zoekplaatje op. Niet altijd wordt het adres 

vermeld bij de betaling en er zijn namen die 

meer dan 1 keer voorkomen. 

Ook komt het voor dat onder een tweede 

naam wordt betaald of met een ander 

rekeningnummer.  

Soms is het dan niet mogelijk om de betaling 

te boeken en kunt u ten onrechte een her-

innering ontvangen. 

Dus hierbij nogmaals de oproep: 

vermeld uw adres bij de betaling! 

 

 
 post@vriendenvandesloterplas.nl 

 Burg. Cramergracht 167 – 1064 AM 

 www.vriendenvandesloterplas.nl 

 Lidmaatschap 5 euro per jaar (minimaal) 

 IBAN: NL86INGB0009590123 

 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Oppervlaktewater
mailto:post@vriendenvandesloterplas.nl

